
Fællesbestyrelsesmøde  

tirsdag den 28. august 2018 kl. 19.00 til 21.30 
 

 

Deltagere: 
Medlemmer institution: 
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 
 
Medlemmer forældresiden: 
Brian Jensen, formand 
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 
Mette Harder, forældrerepræsentant 
Mette Hoff, forældrerepræsentant 
Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 
Jesper Iversen, forældrerepræsentant 
Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 
Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 
Iben Schneevoigt, suppleant 

  

 

 
 

Emne Hvem  tid Referat 

 
Dagsorden 

1. Velkomst til nye medlemmer og 
konstituering. 

BJ  Brian Jensen - formand 
Morten L Hedegaard - næstformand 

2. Godkendelse af referat og punkter til 
eventuelt 

   

Nyt fra elevrådet 
 
Storm 6.kl 
Stella 6.kl 

Storm 

Stella 

 Elevråd/Cultur Crew/Trivselsledere 

 
Elevråd fremlægger drøftelse af fokusområder  for 

skoleåret: 
 

Bandebane 
Sæbe på toiletter 

Tarzanbane 

hyggested 
Flere inde pauser 

Skolemad- samarbejde med køkkenet 
Sprog- evt. en fokusuge 

Trivselsdag 

Store bytte-klasse-dag 
Klassevenner 

Legeteket 
 

 
KB har forsøgt at hjælpe elevrådet med en 

prioriteringsliste. 

 
Cultur Crew: 

Elever der kan hjælpe med ex. at klargøre ved 
koncerter o.lign. på skolen. 

 



Elever der ex. skal tillære at stå for lyd og lys ved 

musical 
 

3. Meddelelser fra skoleleder, 
dagtilbudsleder, medarbejderrepræsentanter 
og formand 
 
forebyggende trivselsgrupper 
kulturcrew og frivilligt arrangement med åbent 
landbrug 
Skills hold – begge 2 
 

 30 Skoleleder/Lars Svendsen 

 
Opstart skole, nye tiltag, nye rutiner,  

 
Cultur Crew: Koncept Horsens kommune- eleverne 

arbejder med frivillige opgaver indenfor kulturområdet 
flere opgaver herunder. Primært 5. + 6.klasse- 

4.klasserne deltager tildels i opgaverne. 

Frivillighed for fællesskabet. 
 

Trivselsgrupper for børn - kommunalt projekt 
Sund by Horsens 

6-7 børn fra skolen- får mulighed for at mødet 1 gang 

om ugen med Malene, inklusionsvejleder. Fokus på 
barnets trivsel. 

Malene skal igennem et kommunalt 
“uddannelsesforløb” 

 
SKILLS 

Kommunalt projekt for en udvalgt gruppe af børn 

Akademisk intelligens 
Alle elever i 4.-6.klasse er blevet testet af en ekstern 

konsulent fra TEFL. 
Projektet udviklet på baggrund af forskning 

omhandlende motivation af særligt begavede børn. 

 
 

Nim skoles SKILLS 
Forskellige hold med forskelligt SKILLS fokus 

I år musik SKILLS 

 
 

Personale 
Helle- har overtaget dele af Mads´funktioner. 

Stedfortræder, pæd.vejleder i Krai, koordinator i Krai. 
Medlem af bestyrelsen. 

 

Ansættelse af Birte Brønd. Tidligere ansat på Nim 
skole. Primært i Store Krai. 

 
Dagtilbudsleder / Inge 

 

Forberedelser af 10 års fødselsdag 
Afskedsreception v/dagplejer (Grethe) Alle er 

velkomne. 
 

Ulla, dagplejer fortsat tæt knyttet til børnehuset. 
 

Arbejder for at vuggestue fortsat kan fungere som 

gæsteplejer for dagpleje. PT forsøgsordning.  
 

 
Kursus for nye medlemmere af bestyrelse for 

dagtilbud- anbefales. Det er muligt stadig at tilmelde 

sig. 
 

Invitation til arrangement 
Dorthe (Sprogprojekt i dagtilbud) 31.10.18 

 
Visitation af barn til Spiren 

 



Pæd.tilsyn i børnehuset- ingen kommentarer 

 
Tillidsrepræsentant/Lissy 

Kommet godt i gang- indskoling med meget at se til 
bl.a. grundet nyansættelse 

 

 
Medarbejderrep.Børnehuset/Mette 

Arbejder med eftermiddagsstruktur 
 

Bestyrelsesformanden 
Formøde i bestyrelsen i sidste uge. 

 

Møde i Søvind med ledelse vedr. drøftelse omkring 
økonomi. Søvind har samme størrelse som Nim- 

derfor er økonomi sammenlignelig. 
 

Skriv vedrørende forældresamarbejdet benyttes som 

afsæt for bestyrelsesrep. ved forældremøder. 
 

 
Drøftelse vedr.trivselsgrupper 

LS henviser til fremsendt folder/bog ved skole/hjem-
samarbejdet. 

Lægger op til at tænke andre måder at mødes i 

fællesskaber på. 
 

Det besluttes at trivselsgrupper skal på som 
selvstændigt punkt på kommende bestyrelsesmøde 

 

 
4. Indsatser i kommende skoleår i skole og 
dagtilbud, herunder indsatser i forlængelse af 
kvalitetsaftaler  
Orientering med spørgsmål 

 30 Børnehuset/Inge 

 

Kvalitetsrapport - med mål for kommende periode 
2018-2020 

Sproglige kompetencer skal øges 
- særlig udfordring drenge/piger 

- fokus på udvikling fra dagtilbud til skole- 
særligt materiale som afsæt 

 

Vi lærer sprog - evalueres 
 

Trivsel- fortsat arbejde med dette. Trivselsmåling 
ligger over gennemsnit Horsens kommune. 

 

Lærerplaner 
Pæd.læreplaner - ny lov. Nu skal de være i spil 

dagligt, som dagligt arbejdsredskab. 
 

Arbejdet skal give mening- ikke opfattes blot som 
dokumentation.  

 

En skriftlig lærerplan udarbejdes inden hvert rul. 
Lederne tager diplomudd. i forhold til lærerplaner 

samt enkelte faglige fyrtårne- pædagoger. 
 

Bestyrelsen skal forholde sig til hvor meget de vil 

deltage i forhold til læreplansarbejdet. Hvor ofte?  
 

Bestyrelsen får fremsendt Den styrkede pæd.… 
 

 
Skoledel/Lars 

Fokusområder fra kvalitetsrapp. 



- Hold niveau fra national test 

- Hold niveau for trivsel på mellemtrin 
- Forbedre trivsel i indskoling 

- Forbedre elevernes fraværsprocent- nye 
retningslinjer i forhold til ulovligt fravær 

 

Indsatsområder 
- Kompetenceudvikling- udvikling af de 

relationelle kompetencer i læringsrummet for 
personalet  

- Reviderede struktur af Krai- trivsels elementer 
et væsentlig parameter her 

- 21.century Skills 

- Kompenserende it- både for elever i særlige 
udfordringer samt i den generelle indsats 

benytter disse redskaber i 
almenundervisningen 

- Den videre læsning & skrivning- 

kompetenceløft for alle dansklærerne på 
mellemtrinnet 

 
5.Møde med Søvind Skole (Ledelser og 
bestyrelsesformænd) Referat og drøftelse  
 

 20 Nim og Søvind har lignende forhold, relativt små 

institutioner med lignende økonomisk udfordringer. 

Fælles udarbejdes en skrivelse til Børne og 
ungeudvalget i forhold til en ændringer i økonomisk 

tildeling. KOpi af skrivelse fremsendes til bestyrelsen. 
Fremadrettet ser vi, at økonomien bliver presset i 

forhold til at drive den mindre skole. 

Eksempelvis segregering af elever til specialtilbud er 
en svær økonomisk udfordring for vores økonomi. 

6. Principiel drøftelse af om vi skal fortsætte 
lejrskole i 5-6. klasse og skoletur i 3-4. klasse. 
Oplæg om de økonomiske konsekvenser af 
den nuværende ordning, beslutning på et 
senere møde.  

 20 Lars orienterer omkring økonomiske konsekvenser for 
lejrskoler/skoletur. 

 

7. Bestyrelseslørdag. Drøftelse og beslutning 
om den skal flyttes til en hverdag.  

 10 Det besluttes at omlægge dette til en aften i 

september eller primo oktober. 
Der udsendes tre datoer. Bestyrelsen melder tilbage. 

8. Beslutning/vedtagelse af forventningerne til 
skole/hjem samarbejdet, som er lavet før 
sommerferien (bilag)  
 

 10 Lars og Lissy samler op på dette punkt og vender 

tilbage til bestyrelsen. Punktet udsættes til næste 
møde. 

Forventningerne til skole/hjem samarbejdet 
nuværende form fremsendes til 

bestyrelsemedlemmere. 
9. budgetopfølgning skole og børnehus pr 1. 
august 2018.   

 10 Inge fremlægger for økonomiske tal i forhold til 
Børnehuset. 

Lars fremlægger i forhold til skoledelen. 
10. Eventuelt 

●  
● Mulighed og retningslinjer for udlån af 

lokaler 
● Status på trafiktiltag 
● Skolestart 

 
 

  Mulighed og retningslinjer for udlån af lokaler 
- er det muligt at lave et skriv, således at forældre 

kan få et overblik over hvilke muligheder der 
er for at benytte div.lokaliteter 
herunder;Multihal, Spejderhytten 

- Samtidig en oversigt over kontaktpersoner 
- Et skriv indeholdende forslag til aktiviteter- en 

idébog ligger i trivselsgrupper 
 

Status på trafik tiltag 
Lars har kontaktet nogen ved forvaltningen i forhold til 
tiltag. Vi afventer tiltag. 
 
Skolestart  
Folder vedr. opstart i skolen. 

    

    

 



Kommende punkter 
 

● Trivselsgrupper + et skriv vedr. forslag til aktiviteter, lokaliteter samt kontaktpersoner 

● Principiel drøftelse af om vi skal fortsætte lejrskole i 5-6. klasse og skoletur i 3-4. klasse. Oplæg om de økonomiske 
konsekvenser af den nuværende ordning, beslutning på et senere møde. (mødet i oktober 


